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PROTOKÓŁ NR XXIII/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 3 lipca 2012 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 3 

lipca 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
40

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1.Wicewojewoda Mazowiecki    p. Dariusz Piątek 

2. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

3. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

4. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

5. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego  p. Krzysztof Fiks 

6. Kierownik Posterunku Policji   asp. mgr Janusz Dobrosz 

7. Radca Prawny       mec. Marian Seweryn 

8. Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej      p. Urszula Gil 

9. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

10. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

wynikło nieporozumienie w związku z wręczeniem dla pani Jadwigi Krupka 

odznaczenia ,,Za długoletnie pożycie małżeńskie”. Przewodniczący Rady 

wyjaśnił, że wysyłając zaproszenia na sesję myślał, że osoba zainteresowana 

otrzymała zaproszenie od Wojewody Mazowieckiego, ale Wojewoda nie 

powiadomił pani Krupki. Przewodniczący Rady poinformował, że termin 

wręczenia odznaczenia jest wstępnie ustalony z Panem Wojewodą. 

Głos zabrał radny Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii odznaczenia państwa 

Krupka. Według wiedzy radnego wyżej wymieniona sprawa trwa od 2011 roku i 

w rozmowie radnego z panią Krupka w sprawie wręczenia odznaczenia wyraził 

swoje niezadowolenie z prowadzonej korespondencji między Urzędem Miasta i 

Gminy, a Kancelarią Prezydenta. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie 

kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę 

radnego p. Czesława Leweckiego, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie 

zgłoszono. W głosowaniu za – 12 radnych na stan obecnych 12, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał proponowany 

porządek obrad:  

1. Wybór sekretarza. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wręczenie odznaczenia przez Wojewodę Mazowieckiego p. Jadwidze 

Krupka. 

5. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

6.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2012 – 2015. 

c) wygaśnięcia mandatu radnego. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 
 

Przewodniczący Rady poprosił o wycofanie z proponowanego porządku obrad 

pkt 4. Wręczenie odznaczenia przez Wojewodę Mazowieckiego p. Jadwidze 

Krupka.  

Przewodniczący wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 8 

Podjęcie uchwał w sprawie ppkt d) uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą, e) zmiany 

lokalizacji pamiątkowego samolotu ,,LIM-5,, f) zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie w 2012 roku, g) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie w 2012 roku, h) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie w 2012 roku. 

Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad 

z uwzględnionymi zmianami. W głosowaniu za 12 radnych na stan obecnych 12 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Przyjęto porządek obrad. 
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Przewodniczący Rady odczytał wniosek przedłożony radnego Mirosława Borsa 

o następującej treści ,, My Radni Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

składamy wniosek aby na sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w 

dniu 3 lipca 2012 roku w pkt 8 Proponowanego porządku obrad przeprowadzić 

głosowanie tajne w sprawie przyjęcia uchwały Nr XXIII/124/2012 dotyczącej 

wygaśnięcia mandatu radnego. W podpisie Radni Rady Miejskiej: Mirosław 

Bors, Andrzej Zając, Ignacy Król, Jacek Bors, Czesław Lewecki. 

Przewodniczący Rady przypomniał zapis Statutu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą dotyczący głosowania tajnego. Radny Stanisław Orzeszek 

zapytał czym radni się kierowali formułując ten wniosek. Głos zabrał Radny 

Mirosław Bors, który wyjaśnił, że wniosek spełnia wymogi formalne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie wniosku w/w 

sprawie. W głosowaniu za 11 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 0. Wniosek 

został przyjęty.  

 

Radny Tomasz Pietrucha wnioskował aby w pkt 8 Podjęcie uchwał w sprawie w 

ppkt a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok przeprowadzić odrębne 

głosowanie dotyczącego wprowadzenia do realizacji w 2012 roku nowego 

zadania inwestycyjnego pn. ,,Przebudowa drogi za mostem we wsi Gostomia”. 

Radny Pietrucha zapoznał z pismem Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Warszawie w sprawie wydania nakazu przywrócenia stanu 

poprzedniego terenu zlokalizowanego za mostem w miejscowości Gostomia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie wniosku złożonego 

przez radnego Tomasza Pietruchę w/w sprawie. W głosowaniu za 3 radnych, 

przeciw 8, wstrzymało się 1. Wniosek nie został przyjęty.  

 

PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji 

Rady wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej i zapytał czy są uwagi 

do protokołu z ostatniej sesji Rady. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, 

przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu za – 12 

radnych na stan obecnych 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokół z 

ostatniej sesji Rady został przyjęty.  

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 
poinformował, że w dniu 28 czerwca 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji 

na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Radny Stanisław Orzeszek członek Komisji Oświatowo – Społecznej odczytał 

oświadczenie i przedłożył na ręce przewodniczącego Komisji Gospodarczo-
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Budżetowej pana Ignaca Króla. Oświadczenie Radnego Stanisława Orzeszka 

stanowi załącznik do protokołu Komisji. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie: 

- wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Według radnego Czesława Leweckiego każdy z radnych zapoznał się z treścią 

wezwania Wojewody Mazowieckiego do uchwalenia uchwały o wygaśnięciu 

mandatu radnego i każdy radny wyciągnie wnioski i zajmie stanowisko, takie 

jakie uważa za stosowne. Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, w kwestii 

oświadczenia radnego Stanisława Orzeszka, Rada Miejska nie prowadzi 

postępowania.  

 

Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 

- uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

- zmiany lokalizacji samolotu ,, LIM-5”. W dyskusji członkowie Komisji 

wyrażali swoje uwagi i opinie. 

 

- zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok przedstawiła Skarbnik Miasta i 

Gminy pani Ewa Bator poinformowała, że wprowadza się następujące zmiany 

planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2012 rok zwiększa się o kwotę 

152 703,00zł. Zmian w planie dochodów budżetu miasta i gminy na 2012 rok 

dokonano według następujących tytułów: zwiększa się plan dochodów z 

dobrowolnych wpłat z przeznaczeniem na zadania z zakresu promocji gminy o 

kwotę 7 350, 00 zł., zwiększa się plan dochodów o kwotę 144 000,00 zł. z 

związku z zawartą umową z Powiatowym Urzędem Pracy w Grójcu o 

zorganizowanie w ramach robót publicznych 12 bezrobotnych osób przez okres 

6 miesięcy. Na podstawie umowy Urząd Pracy zobowiązany jest dokonywać 

refundacji poniesionych kosztów na wynagrodzenia i składki na ubezpieczenie 

społeczne w wysokości 2 000,00 zł. miesięcznie za każdego zatrudnionego. 

Planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 2012 rok zmniejsza się o kwotę 

286 297,00 zł. Wprowadza się do realizacji w 2012 roku nowe zadanie 

inwestycyjne pn. ,, Przebudowa drogi we wsi Gostomia” ( dokumentacja, 

wykonanie odwodnienia, przepusty, wyżwirowanie) za kwotę 61 000,00 zł. 

Środki na realizację tego zadania pochodzą z nadwyżki budżetowej z lat 

ubiegłych. Zwiększa się plan wydatków bieżących na wynagrodzenia osobowe i 

składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 144 000,00 zł. w związku z zawartą 

umową z Powiatowym Urzędem Pracy w Grójcu o zorganizowanie zatrudnienia 

w ramach robót publicznych 12 bezrobotnych osób przez okres 6 miesięcy. 

Koszt zatrudnienia jednej osoby wynosi 2 000,00zł. miesięcznie. Zwiększa się 

również plan wydatków bieżących z zakresu promocji gminy z uzyskanych 
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ponadplanowych dochodów o kwotę 7 350,00zł. Dokonuje się przeniesienia 

planu wydatków bieżących w pomocy społecznej z przeznaczeniem na 

sfinansowanie wynagrodzenia asystenta rodziny 20 872,00zł. Rezygnuje się z 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. ,,Rekultywacja kwater na składowisku 

odpadów komunalnych w Nowych Łęgonicach” o wartości 530 000,00zł. 

Jednocześnie rezygnuje się z zaciągnięcia pożyczki w celu sfinansowania 

planowanego deficytu budżetu w związku z realizacją tego zadania. Wprowadza 

się do realizacji w 2012 roku nowe zadanie inwestycyjne pn. ,,Przebudowa 

pomnika samolotu LIM-5” za kwotę 30 000,00zł. Środki na realizację tego 

zadania pochodzą z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. 

Zmniejsza się deficyt o kwotę 439 000,00 zł. i wynosi 1 671 000,00zł. 

 

-zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2012 – 2015 poinformowała, że wprowadza się zmiany polegające 

na dostosowaniu prognozy do uchwały budżetowej gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na 2012 rok zmienionej na najbliższej sesji Rady Miejskiej. 

Członkowie Komisji projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie. 

 

Pani Burmistrz poinformowała odnośnie modernizacji kotłowni przy Urzędzie 

Miasta i Gminy, w Publicznym Gimnazjum, Publicznej Szkole Podstawowej w 

Żdżarach. Prosiła o ustosunkowanie się w kwestii zaciągnięcia pożyczki na 

modernizację wyżej wymienionych kotłowni. Członkowie Komisji wyrazili 

pozytywną opinię.  

- Pani Burmistrz poinformowała, że prowadzone są rozmowy w kwestii dworca 

PKS. Są dwie możliwości: podpisanie umowy z PKS na dzierżawę lub 

użyczenie i wyremontowanie na koszt gminy lub zakup budynku od PKS na 

warunkach przedstawionych przez PKS.  

Radny Czesław Lewecki zapytał w kwestii budowy pomostów dla kajaków przy 

rzece Pilicy. Pani Burmistrz wyjaśniła jeżeli zostaną pozyskane środki z 

zewnątrz zadanie zostanie realizowane. 

Pani Burmistrz poinformowała, że wprowadza się nowe do realizacji zadanie 

inwestycyjne przebudowa drogi za mostem we wsi Gostomia.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady: 

- od p. Roberta Cieślika z dnia 06.06.2012r. dotyczące wytyczenia drogi. 

- od p. Mariusza Borssa dotyczące naprawy drogi przy ulicy Kolejowej. 

-od Wojewody Mazowieckiego z dnia 12.06.2012r. wezwania przez Radę 

Miejską do uchwalenia uchwały o wygaśnięciu mandatu radnego Pana 

Stanisława Orzeszka. 

-od Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik z dnia 15.06.2012r. dotyczące władz i 

Statutu Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik. 
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-od p. Mariana Krzysztofa Dziedzica z dnia 15.06.2012r. dotyczącego zajęcia 

stanowiska w sprawie Uchwały Nr XVIII/1106/2012, sprawozdania burmistrza 

z realizacji programu współpracy za 2011 rok oraz uchwały w sprawie 

konsultacji społecznych.  

- od Wojewody Mazowieckiego z dnia 19.06.2012r. zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr 

XIX/110/2012 przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą ,,Natura”. 

- od Wojewody Mazowieckiego z dnia 25.06.2012 r. rozstrzygnięcie nadzorcze 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XIX/110/2012 . 

Na posiedzeniu Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą w dniu 28 czerwca 2012 roku wypracowano i przekazano 

następujący wniosek: 

1. Radny Mirosław Bors wnioskował o ustawienie tablicy 

informacyjnej z nazwą miejscowości Nowe Bieliny-Bieliny. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że z uwagi na 

nieobecność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Pani Teresy Dudek i 

Wiceprzewodniczącego pana Jana Olszaka poprosił o wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Oświatowo-Społecznej pana Stanisława Motyla.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. 

Stanisław Motyl poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła 

Spotkanie w dniu 26 czerwca 2012 roku na którym zajmowano się 

następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady wpłynęło 

pismo p. Mariana Dziedzica z dnia 05.06.2012r. dotyczące uchylenia Uchwały 

Nr XVIII/106/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 16 

marca 2012 r. w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013.  

Członkowie Komisji zapoznali się z opinią Wojewody Mazowieckiego i 

podtrzymali Jego stanowisko w tej materii. 

 

Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pani Urszula Gil 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia Statutu Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że skarbnik Ewa Bator przedstawiła 

projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2012 – 2015. Natomiast w trakcie dyskusji nad propozycją tych zmian 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał o kwestię zasadności budowy drogi za mostem 

w miejscowości Gostomia.  
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Pani Burmistrz wyjaśniła, że wprowadza się do realizacji nowe zadanie 

inwestycyjne przebudowa drogi za mostem we wsi Gostomia. Radny Tomasz 

Pietrucha przedstawił swoje krytyczne uwagi w kwestii przedstawionej 

inwestycji. 

Radna Anna Czerwiowska w imieniu przewodniczącej Osiedla pani Heleny 

Pardej zawnioskowała o naprawę uszkodzonych ławek na ul. Ogrodowej. Radny 

Tomasz Pietrucha ponownie przedstawił wniosek o naprawę ławek w ciągu na 

ul. Tomaszowskiej. 

 

Pani Burmistrz zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w sprawie: 

- zmiany lokalizacji samolotu ,,LIM-5’’. Burmistrz przedstawiła propozycję 

nowej lokalizacji samolotu. Członkowie Komisji w dyskusji wyrazili pozytywną 

opinię 

 

Radna Anna Czerwiowska odniosła się w kwestii zagospodarowania jednego z 

Placów miasta. Pani Burmistrz poinformowała, że prowadzone są rozmowy w 

kwestii dworca PKS. Są dwie możliwości: podpisanie umowy z PKS na 

dzierżawę lub użyczenie i wyremontowanie na koszt gminy lub zakup budynku 

od PKS na warunkach przedstawionych przez PKS. Komisja sugeruje, aby w 

dalszym ciągu prowadzić negocjacje na ten temat. 

 

Radny Tomasz Pietrucha zawnioskował w kwestii uzupełnienia ubytków na 

drodze dojazdowej do plaży przy ulicy Pilicznej oraz prosił o uporządkowanie 

śmieci, koszenie trawy. Następnie odniósł się w kwestii wodoszczelności 

wodociągu za posesją państwa Chałupków przy ul. Mostowej. W związku z tym 

zapytał o zaawansowanie prac zebranych wód na tej ulicy. Radny zapytał czy 

nowomiejskie lotnisko wojskowe zostało wykreślone z rejestru lotnisk.  

 

Udzielając odpowiedzi pani Burmistrz stwierdziła, że tereny lotniska 

wojskowego są własnością Agencji Mienia Wojskowego. Nie posiada 

informacji, aby lotnisko zostało wykreślone z rejestru lotnisk. Odnośnie ul. 

Bielińskiego jest przygotowywana dokumentacja. Ponadto, pani Burmistrz 

wyjaśniła, że prace odnośnie uporządkowania terenu nad Pilicą zostaną zlecone 

pracownikom interwencyjnym. Koszenie trawy jest w tym momencie nie 

możliwe, gdyż teren jest podmokły i nie można wykonać prac pojazdem 

ciągnikowym. Jeśli chodzi o wodoszczelność wodociągu za posesją państwa 

Chałupków, to awaria ta do tej pory nie była zgłaszana.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania do Przewodniczących 

Komisji, którzy przedłożyli sprawozdania.  

Głos zabrał Radny Tomasz Pietrucha, który odniósł się w kwestii modernizacji 

kotłowni w Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach. Zapytał czy realizacja 

zadania uwzględnia wymianę instalacji centralnego ogrzewania. Pani Burmistrz 
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odpowiedziała, że realizacja zadania nie uwzględnia wymianę instalacji 

centralnego ogrzewania. Natomiast informacje o tym, że obecna instalacja nie 

spełnia wymogów uzyskała po spotkaniu Komisji Oświatowo-Społecznej.  

 

PKT 5 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności za okres międzysesyjny tj. od 6.06.2012r. do 3.07.2012r. 

1. W dniu 2 czerwca 2012 roku na terenie Sanktuarium Bł O. Honorata w 

Nowym Mieście nad Pilicą rozpoczęły się Honorackie Dni Młodzieży. 

Niedziela, 3 czerwca, upłynęła jako „Familiada z bł. Honoratem”. 

 

2. W tegoroczną Uroczystość Bożego Ciała świętowany był jubileusz 250-

lecia pobytu kapucynów w Nowym Mieście nad Pilicą. Druga część 

obchodów tego jubileuszu przypadła na dzień 9 czerwca 2012 roku. 

 

3. W dniach 15-17 czerwca 2012 roku uczniowie szkoły podstawowej wraz 

z delegacją władz samorządowych i przedstawicielami gimnazjum 

uczestniczyli w Zlocie Nowych Miast, który odbył się w Niemczech, w 

Neustadt an der Orla. Członkowie państw uczestniczących w spotkaniu to 

wspólnota 36 miast i gmin o nazwie Nowe Miasto z 6 krajów Europy: 

Niemiec, Austrii, Węgier, Słowacji, Czech i Polski. 

 

4. W dniu 16 czerwca 2012 roku w sobotę w Nowym Mieście nad Pilicą 

odbył się zorganizowany przez Stowarzyszenie Biegiem przez Polskę 2 

CROSS MARATON NAD PILICĄ. Trasa poprowadzona została w 

lasach przylegających do rzeki Pilicy. Trasa biegowa o długości 42 km 

półmaraton – 21km oraz leśna pętla – 7 km. 

 

5. W dniu 21 czerwca 2012 roku ogłoszony został przetarg nieograniczony 

na termomodernizację budynku Publicznego Gimnazjum  przy ul. 

Ogrodowej 16 w Nowym Mieście nad Pilicą. Termin składania ofert do 

dnia 06.07.2012r. do godziny 10
00

 Otwarcie ofert nastąpi w dniu 

06.07.2012r. o godzinie 10
10

. 

 

6. W dniu 24 czerwca 2012 roku Zarządy kół wędkarskich nr 15 i 16 z 

Nowego Miasta podobnie jak w latach poprzednich zorganizowały 

zawody wędkarskie o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą.  

 

7. W dniu 25 czerwca 2012 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem 

PHU TRANSMAR z Radomia na przebudowę drogi gminnej we wsi 

Wierzchy za kwotę brutto 214 251,13 zł oraz na przebudowę drogi 

gminnej Rokitnica – Godzimierz za kwotę brutto 201 578,92 zł. 
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8. W dniu 27 czerwca 2012 roku powołana komisja dokonała odbioru 

wybudowanej przez firmę Trawasportowa z Kielc studni głębinowej nr 2 

(awaryjnej) z obudową i włączeniem do istniejącej stacji uzdatniania 

wody. Wartość wykonanych robót wynosi 107 426,23 zł. brutto. 

 

9. W dniu 1 lipca 2012 roku w Błędowie odbył się XIII Powiatowy 

Przegląd Orkiestr Dętych. Gminę Nowe Miasto nad Pilicą reprezentowały 

dwie orkiestry dęte pod kierownictwem pana Stanisława Mulika. Zagrali 

Oni przepięknie i profesjonalnie kilka utworów. Ich występ został 

nagrodzony brawami. 

 

Pani Burmistrz odniosła się w kwestii uzupełnienia wypowiedzi radnego 

Tomasza Pietruchy dotyczącej odznaczenia państwa Krupka. Wyjaśniła, że 

uroczyste wręczenie odznaczenia w imieniu Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej medali ,,Za długoletnie pożycie małżeńskie” odbyło się w dniu 11 

listopada 2010 roku. Po śmierci męża w lutym 2011 roku pani Krupka była 

wielokrotnie informowana o możliwości odebrania odznaczenia. Pani Burmistrz 

poinformowała, że 4 kwietnia 2012 roku od pani Krupka wpłynęła skarga do 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej o nie otrzymaniu odznaczenia. W związku 

z tym zostały przedłożone wyjaśnienia do Kancelarii Prezydenta o nadaniu 

odznaczenia. 

Pani burmistrz udzieliła odpowiedzi w związku z budową drogi za mostem w 

miejscowości Gostomia. Ze względu na potrzeby funkcjonowania mostu 

wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne przebudowa drogi we wsi Gostomia 

za mostem. Wykonane zostaną odwodnienia, przepusty, wyżwirowanie drogi.  

 

Sołtys wsi Gostomia pan Bogdan Serafin zaprosił radnego Tomasza Pietruchę 

na spotkanie z mieszkańcami wsi aby pomógł w związku z wydaną decyzją 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie przywrócić stan 

poprzedni terenu zlokalizowanego za mostem. Zaproszenie zostało przyjęte.  

 

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii odpowiedzi niekompletnej 

interpelacji złożonej podczas nieobecności radnego na poprzedniej sesji. 

Mecenas pan Marian Seweryn ustosunkował się do odpowiedzi radnego 

Pietruchy powiedział, że interpelację zawsze można uzupełnić jeżeli jest taka 

możliwość. Natomiast ze strony radnego nie potrzebne jest już ponownie 

przedkładanie interpelacji pisemnej. 

 

Pani Burmistrz udzieliła odpowiedzi radnemu Tomaszowi Pietrucha w kwestii 

cyklu spotkań z ciekawymi ludźmi poinformowała, że takie spotkania odbywały 

się. Na nich uczestniczyli m.in. seniorzy z gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Jeżeli 

chodzi o inwentaryzację parku przy Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach 
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pani Burmistrz poinformowała, że środki pieniężne zabezpieczone w budżecie 

miały być przeznaczone na remont pałacu nowomiejskiego oraz na 

inwentaryzację parku w Żdżarach. W związku z tym, że Dyrektor pan Mariusz 

Dziuba nie podał jakie środki pieniężne są Jemu potrzebne na inwentaryzację 

parku, to nie zostały przekazane do Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach.  

 

PKT 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uczestniczył w 

uroczystościach zakończenia roku szkolnego. Poinformował o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady: 

- od p. Roberta Cieślika z dnia 06.06.2012r. dotyczące wytyczenia drogi. 

- od p. Mariusza Borssa dotyczące naprawy drogi przy ulicy Kolejowej. 

- od Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik z dnia 15.06.2012r. dotyczące władz i 

Statutu Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik. 

 

-od Wojewody Mazowieckiego z dnia 12.06.2012r. wezwania przez Radę 

Miejską do uchwalenia uchwały o wygaśnięciu mandatu radnego Pana 

Stanisława Orzeszka.  

-od p. Mariana Krzysztofa Dziedzica z dnia 15.06.2012r. dotyczącego zajęcia 

stanowiska w sprawie Uchwały Nr XVIII/1106/2012, sprawozdania burmistrza 

z realizacji programu współpracy za 2011 rok oraz uchwały w sprawie 

konsultacji społecznych.  

- od Wojewody Mazowieckiego z dnia 19.06.2012r. zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr 

XIX/110/2012 przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą ,,Natura”. 

- pismo mieszkańców Wólka Magierowa z dnia 20.06.2012 roku Podziękowanie 

dla pana Krzysztofa Fiksa za zaangażowanie się w remoncie drogi w 

miejscowości Wólka Magierowa. 

- od Wojewody Mazowieckiego z dnia 25.06.2012 r. rozstrzygnięcie nadzorcze 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XIX/110/2012 . 

 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał jakie zostały poczynione działania w kwestii 

zaproszenia na dzień dzisiejszy osobę kompetentną w celu przedstawienia 

obecnej sytuacji w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Wnioskował, aby na następne obrady sesji zaprosić 

Przewodniczącego Rady Powiatu pana Witolda Wójcika oraz Radnego Powiatu 

pana Szymona Nowakowskiego. Przewodniczący Rady w sprawie, którą 

poruszył radny Pietrucha wyjaśnił, że na każdej sesji wyłożona jest lista 

obecności zaproszonych gości i te osoby są zapraszane na każdą sesję jednak nie 

korzystają z zaproszenia. Potwierdzenia zaproszeń są do wglądu w Biurze Rady.  

Pani Burmistrz stwierdziła, że na następną sesję należy zaprosić osoby 

kompetentne w osobach pana Tomasza Skurę dyrektora Samodzielnego 
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Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej oraz Starostę Grójeckiego pana 

Mariana Górskiego w celu wyjaśnienia sytuacji w przedmiotowej sprawie.  

 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał odnośnie targowiska i czy plac targowy jest 

wolny od płyt betonowych, zapytał kto jest drugim właścicielem płyt. Pani 

Burmistrz wyjaśniła, że na placu zalegają nadal płyty betonowe i według 

podjętych czynności dochodzeniowych przez Komendę Powiatową Policji 

właścicielem płyt jest radny pan Stanisław Orzeszek.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie 

wznowiono obrady.  

 

PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. Skarbnik 

Miasta i Gminy pani Ewa Bator poinformowała, że planowane dochody budżetu 

miasta i gminy na 2012 rok zwiększa się o kwotę 155 503,00zł., planowane 

wydatki budżetu miasta i gminy zwiększa się o kwotę 441 503,00zł. Ustala się 

dochody budżetu miasta i gminy na 2012 rok w łącznej kwocie 19 599 819,16zł. 

z tego bieżące w kwocie 18 463 233,16zł. majątkowe w kwocie 1 136 586,00zł. 

Zmianie ulega Tabela 1 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. Ustala się wydatki budżetu miasta i gminy na 2012 rok w 

łącznej kwocie 21 995 819,16zł. z tego bieżące w kwocie 16 286 584,16zł. 

majątkowe w kwocie 5 709 235,00zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do uchwały 

budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega 

Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2012 rok ,,Plan wydatków na zadania 

inwestycyjne w 2012 roku”. Plan wydatków majątkowych zwiększa się o kwotę 

286 000,00zł. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej 

uchwały. Zwiększa się deficyt o kwotę 286 000,00zł. i wynosi 2 396 000,00zł. , 

który sfinansowany zostanie przychodami pochodzącymi z: pożyczek i 

kredytów w kwocie 1 250 000zł. wolnych środków w kocie 50 000zł. nadwyżki 

budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 1 096 000zł. Ustala się przychody budżetu 

w kwocie 2 446 000zł., z następujących tytułów: pożyczki i kredyty w kwocie 

1 250 000zł. wolne  środki w kwocie 100 000zł. nadwyżki budżetowej z lat 

ubiegłych w kwocie 1 096 000zł.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Gospodarczo –Budżetową o opinię w 

sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. Przewodniczący Komisji 

p. Ignacy Król stwierdził, że członkowie na posiedzeniu Komisji wyrazili opinię 

pozytywną w/w sprawie. 

 

Radny Tomasz Pietrucha przed przystąpieniem do głosowania nad w/w 

projektem uchwały odczytał decyzję Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 
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w Warszawie. Radny Pietrucha w/w pismo nie przedłożył jako załącznik do 

protokołu. 

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 9, przeciw 1, wstrzymało się 3 uchwalono uchwałę 

Nr XXIII/122/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2012 

– 2015. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformował, że wprowadza 

się zmiany polegające na dostosowaniu prognozy do uchwały budżetowej gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na rok 2012. Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0, 

wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/123/2012 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 

Radny Mirosław Bors prosił o wycofanie wniosku o przeprowadzenie tajnego 

głosowania w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. Radny Mirosław Bors 

wnioskował o przeprowadzenie jawnego głosowania. Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

wygaśnięcia mandatu radnego. Przewodniczący poprosił o wyjaśnienie radnego 

Stanisława Orzeszka w przedmiotowej sprawie. 

Radny Stanisław Orzeszek przedłożył oświadczenie o następującej treści wg. 

zarejestrowanego zapisu w dyktafonie: 

Pani Burmistrz, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Drodzy Wyborcy. 

W każdym demokratycznym państwie, na każdym szczeblu władzy opozycja ma 

niezbywalne prawo do krytyki rządzących, jest po to żeby patrzeć władzy na 

ręce, żeby dążyć do pełnej transparentności w życiu publicznym. Opozycja jest 

niezbędnym czynnikiem kontrolującym, tak na szczeblu ogólnokrajowym, 

parlamentarnym jak i rządowym, samorządowym, wojewódzkim, powiatowym i 

gminnym. Prawidłowe rządzenie bez opozycji nie jest możliwe i wiedzą to 

wszyscy sprawujący władzę, gdzie poziom kultury politycznej jest wysoki. 

Powinno się wręcz stymulować opozycję do tego, by była jeszcze silniejsza, bo 

tylko silna opozycja może być gwarantem demokracji panie Przewodniczący. W 

Nowym Mieście nad Pilicą jest inaczej, tu władza dąży do całkowitego 

wyeliminowania opozycji i zamknięcia jej ust. W Nowym Mieście nad Pilicą 

opanowanym przez Polskie Stronnictwo Ludowe mamy do czynienia z mono 

partyjniactwem, gdzie eliminuje się i osłabia opozycję. Krytyka jest 

niedopuszczalna, a krytykujący musi się liczyć z tym, że poniesie konsekwencje 
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swojego niezależnego myślenia. Z doświadczenia jednak wiadomo, że wszystkie 

tego rodzaju monopole źle się kończą dla tych, którzy mają takie zakusy. Nie 

tak dawno temu wspólnie z innym radnym działającym w opozycji 

nagłośniliśmy sprawę mostu w Gostomi. Przypomnę, że został on wybudowany 

za ogromne pieniądze, a prowadzi do nikąd i trudno się doszukać celowości tej 

inwestycji. Sprawą zajęły się wtedy właściwe organy, a dziś Pani Burmistrz z 

PSL oraz Rada Miasta i Gminy przy pomocy wojewody i koalicji partii PO 

zajmują się mną. Trudno nie doszukiwać się związku pomiędzy tymi 

działaniami. Jednocześnie jest to bardzo czytelny i wymowny sygnał. Pani 

Burmistrz się czegoś boi, boi się pani opozycji ma coś do ukrycia. Dziś Rada 

zdecyduje w sprawie wygaszenia mojego mandatu. Uchwała nie ma tu żadnego 

znaczenia, gdyż wojewoda już podjął decyzję. Mandat i tak wygaśnie w drodze 

zarządzenia zastępczego. Zarzuca się mi naruszenie art. 24f ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym, który mówi, że Radni nie mogą prowadzić działalności 

gospodarczej na własny rachunek lub wspólnie z innymi osobami z 

wykorzystaniem mienia komunalnego gminy. W moim przypadku chodzi o 

składowane od 2007 roku na terenie targowiska miejskiego płyt betonowych, 

które do dnia dzisiejszego tam zalegają. Oświadczam, że płyty, które się tam 

znajdują nie są moją własnością. Pisałem to do Wojewody, pisałem to do biura 

prawnego Wojewody, informowałem panią Burmistrz na sesji. Nigdy nie 

osiągnąłem żadnej korzyści finansowej z tego tytułu i nie wykorzystywałem 

funkcji radnego, w celu uzyskania nieuprawnionych korzyści. Nigdy nie 

uzyskałem również żadnych preferencyjnych warunków dla prowadzonej przez 

ze mnie działalności gospodarczej z tytułu sprawowania mandatu radnego. 

Trybunał Konstytucyjny stoi na stanowisku, że na gruncie przepisów 

antykorupcyjnych wykorzystywanie mienia oznacza jego uzyskanie dla celów 

gospodarczych na uprzywilejowanych zasadach, co w moim przypadku 

absolutnie nie miało miejsca. Zamierzam odwoływać się od decyzji Rady lub 

wojewody, a w sytuacji w której moje zażalenie nie zostanie uwzględnione 

przez sąd administracyjny będę ponownie kandydował w wyborach na funkcję 

radnego. Cała ta sytuacja coraz bardziej utwierdza mnie w przekonaniu, że to co 

ja robię jako radny ma ogromny sens. Im bardziej opozycja jest zwalczana i 

zaszczuwana tym bardziej jest mieszkańcom potrzebna. Działanie Pani 

Burmistrz Barbary Gąsiorowskiej i władz Nowego Miasta uważam za oczywisty 

przejaw zemsty politycznej za to, że prawdopodobne nieprawidłowości przy 

budowie mostu w Gostomi ujrzały światło dzienne. Zostanę publicznie ścięty za 

nieposłuszeństwo wobec jedynie słusznie panujących z PSL jako przykład dla 

wszystkich tych, którzy chociażby krytycznie pomyśleli o rządzących w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Tylko, że będzie to śmierć pozorna. Nadal zamierzam 

bacznie przyglądać się temu co dzieje się w naszej Gminie, a jest czemu, gdyż 

styl i metody rządzenia obecnej Burmistrz i osób ją wspierających są co 

najmniej niepokojące. Dodatkowo niepokoi mnie sytuacja we władzach 

samorządu powiatu grójeckiego. Zarząd Powiatu Grójeckiego nie otrzymał 



 14 

absolutorium, co oznacza, poważne zastrzeżenia wobec prowadzonej 

działalności finansowej. Z informacji jakie posiadam wynika, że brak 

absolutorium spowodowany jest miedzy innymi prawdopodobnymi 

nieprawidłowościami finansowymi w nowomiejskim szpitalu. Tu również 

kierownicze stanowisko piastują osoby z PSL - u. Przypomnę, że członkiem 

Zarządu Powiatu, który nie otrzymał absolutorium, jest asystent Pani Burmistrz 

Barbary Gąsiorowskiej, także członek PSL. Ten sam, który jest zatrudniony w 

naszym Urzędzie Miasta i Gminy i z tego tytułu pobiera wynagrodzenie. Na 

czym polega praca asystenta nie wiem tego nie potrafię powiedzieć, ale 

doradzam Pani Burmistrz, zupełnie za darmo i w dobrej intencji, żeby 

przemyślała zmianę na stanowisku swojego bliskiego współpracownika 

asystenta bo obawiam się, że sytuacja w powiecie może przenieść się na 

sytuacje Gminy. Wydaje mi się, że osoby startujące z list PO i PSL, które 

utworzyły koalicję we władzach powiatu grójeckiego, poniosą 

odpowiedzialność polityczną. Czy tylko polityczną, czy sprawa nie trafi do 

prokuratury. Czas pokaże, a ja ze swojej strony deklaruję, że będę się temu 

wszystkiemu bardzo uważnie przyglądał. Obecnie także, niezależnie od wyniku 

dzisiejszego głosowania, nie zawiodę swoich wyborców, osób które oddały na 

mnie swój głos, wszystkich tych którzy zwrócili się do mnie przez ostatnie 

miesiące z prośbą o interwencję i pomoc. Nadal będę służył mieszkańcom i 

jeszcze wnikliwiej patrzył na ręce pani Burmistrz, a także Rady Miasta i Gminy 

w Nowym Mieście. Podziękował. 

Głos zabrał Radny Dariusz Dziurowicz, który odniósł się w kwestii projektu 

uchwały w/w sprawie. Radny zapytał czy zgodnie z Ustawą z dnia 16 lipca 1998 

r.- Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw jest 

punkt ustawy, który upoważnia radnych do głosowania bez wydania orzeczenia 

sądowego o wygaśnięciu mandatu. Odpowiedzi udzielił mecenas pan Marian 

Seweryn, który stwierdził, że radny posługuje się nieaktualnym stanem 

prawnym. W chwili obecnej obowiązuje Ustawa z dnia 5 stycznia 2011 roku 

Kodeks Wyborczy. W swoim piśmie Wojewoda Mazowiecki wzywa Radę 

powołując się na odpowiednią podstawę prawną Kodeksu Wyborczego Rada 

Miejska zobowiązana jest do podjęcia uchwały o wygaśnięciu mandatu Radnego 

pana Stanisława Orzeszka. Jeżeli Rada nie podejmie uchwały Wojewoda 

podejmie zarządzenie zastępcze. Głos zabrał Radny Stanisław Motyl w 

nawiązaniu do pisma Wojewody Mazowieckiego z którego wynika, że z 

zakupionych płyt betonowych przez radnego Stanisława Orzeszka część została 

wykorzystana przez Radnego, a pozostałe zostały usunięte. Według Radnego 

Motyla nie jest zgodne stwierdzenie w piśmie ze stanem faktycznym. W 

związku z tym zapytał skąd bierze się jednoznaczna decyzja Wojewody 

Mazowieckiego, że na mocy prawa uchwała zostanie uchwalona. Czy 

dysponujemy opinią Policji w której ustalono właściciela płyt betonowych. Pani 

Burmistrz wyjaśniła, że wystąpiła do Komendy Powiatowej Policji o 
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przeprowadzenie czynności wyjaśniających w sprawie zaśmiecenia terenu 

Targowiska Miejskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. W toku prowadzonego 

postępowania ustalono, że właścicielem płyt jest pan Stanisław Orzeszek. 

 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. Zgodnie z 

brzmieniem art.25a Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w 

komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego (Ustawa z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym). W głosowaniu udział wzięło 12 radnych za 6 

przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw 3, wstrzymało się 3 uchwalono 

uchwałę Nr XXIII/124/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Przewodniczący Rady poprosił p. Urszulę Gil – Kierownika 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o przedstawienie Statutu 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, 

przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/125/2012 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

PKT 7e 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

lokalizacji pamiątkowego samolotu ,,LIM-5”. Radny Tadeusz Jędryka 

wnioskował o wstrzymanie zmian lokalizacji samolotu do momentu powstania 

obwodnicy i ronda. Przewodniczący Rady poinformował, że wnioski o zmianie 

w porządku obrad składamy w pkt Przyjęcie porządku obrad. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 9, przeciw 0, 

wstrzymało się 3 uchwalono uchwałę Nr XXIII/126/2012 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2012 roku. Postanawia się 

zaciągnąć długoterminową pożyczkę w związku z zaplanowanym w budżecie 

zadaniem inwestycyjnym pod nazwą ,,Modernizacja kotłowni w budynku 

oddziałów przedszkolnych Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście 

nad Pilicą”. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w 
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projektem uchwały. W głosowaniu za 11, przeciw 0, wstrzymało się 3 

uchwalono uchwałę Nr XXIII/127/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7g 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i gospodarki Wodnej w Warszawie w 2012 roku. Postanawia się 

zaciągnąć długoterminową pożyczkę w związku z zaplanowanym w budżecie 

zadaniem inwestycyjnym pod nazwą ,,Modernizacja kotłowni w budynku 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach”. Pytań nie stwierdzono 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 10, 

przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/128/2012 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7h 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i gospodarki Wodnej w Warszawie w 2012 roku. Postanawia się 

zaciągnąć długoterminową pożyczkę w związku z zaplanowanym w budżecie 

zadaniem inwestycyjnym pod nazwą ,,Modernizacja kotłowni w budynku 

Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą”. Pytań nie stwierdzono 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 10, 

przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/129/2012 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8 

Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 

 

 

PKT 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował radnemu Panu Stanisławowi 

Orzeszkowi za pracę i współpracę w Radzie Miejskiej. Dodał, że opozycja w 

każdej Radzie jest potrzebna ale konstruktywna a więc mówimy o problemach i 

podajemy przykłady jak je rozwiązywać.  

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii przeprowadzonego przetargu na 

obsługę finansową kont bankowych dla Urzędu Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą. Według Radnego po dokonanej analizie koszt utrzymania obsługi 

obrotów finansowych w Banku, który wygrał przetarg jest wyższy niż kryteria, 

które ustalił Bank przegrywający przetarg. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że 
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kryteria ustaliła firma, która zajmowała się przygotowaniem procedury 

przetargowej.  

 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

 

 

Protokółowała      Przewodniczył 

 

Marzena Białas 

 

 

 


